
Michal Karkut
Rada Miejska w Kolbuszowej

INTERPELACJA Kolbuszowa, dnia 07 maia2019r.

Pan Jan Zuba
Burmistrz Kolbuszowej

Panie Burmistrzu,

W dniu 1B lutego 2019 odbyty sig konsultacje z mieszkahcami w sprawie wprowadzenia
platnej strefy parkowania przy kolbuszowskim rynku. W spotkaniu uczestniczylo sporo
przedsiqbiorc6w i osob zainteresowanych poprawq obecnego stanu Eeczy.
Jak wiadomo istnieje spory problem z zaparkowaniem pojazdu w obrqbie Placu WolnoSci
w godzinach od 8 do 16.
Spotkanie dalo nadziejq, na szybkie rozwiqzanie problemu. Z niewiadomych mi przyczyn
do dnia dzisiejszego nie przedstawiono 2adnych propozycji rozwiqzan w tej kwestii ani do
publicznej debaty ani radnym Rady Miejskiej.
W zwiqzku z wyjqtkowq opieszatoSciq dziatania Urzqdu w tej sprawie wnioskujq o
przedstawienie propozyqi zmian na najblizszym posiedzeniu Rady Miejskiej i wywolanie
dyskusji wSrod radnych w kwestiach budowy nowych miejsc parkingowych w mieScie.
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